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                                                                                                           בס"ד    
 
  לפרסום  - 03/02/13  - פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום                           

 
 ב, לילך צלניק, חגי מאיר סימור לברט. נוכחים :      יצחק בסל יו"ר הועד, רן וייס, זאב סימן טו

 
 משה באסה  –מזכיר הישוב                     

 
 20/01/13אישור פרוטוקול מיום 

 
 הועד. הפרוטוקול אושר ע"י

 
 דיווח מצב הבנק 

 
 +   112.552         -  עו"ש

 270,017         - פק"מ
 

 עדכון בנושא חינוך 
 

 ת החלק של ההורים לעניין ההסעות וברגע  שישלימו אועדי ההורים אוספים     -   גני ילדים
 האיסוף נתחיל לממש את עניין ההסעות.                        
 לגבי גן הפרחים נכנסתי לשם ואכן יש צורך אבל ההורים )חלקם( לא מוכנים                      
 כנראה.                      

 
 גני ממ"ד  –משה 

 
 רי עדנה עדין לא נרשמו, כנראה שיש מקום לגן ממ"דלדב  17ועוד   69נרשמו 

 שלישי. מפעילים לחץ על ההורים שלא נרשמו להירשם. 
 

 רן ואני נפגשנו עם הורי גני הילדים בנושא גן אורה והם מובילים מהלך מול         -חגי     
 המפקחת.                   

 
 דוק גם את עצמם. אורה אחלה גננת וההורים צריכים לב        - רן     

 
 על נושא ההעדרויות והמחלות שלה.   ההורים באו ודיברו איתי בעיקר         -זאב    

 
 ניסינו להפגש עם גרשון לא יצא ומשה ועדנה באמצעות אבי שלום נפגשו עם        -   רן   

 הורי סבא, נפגשנו עם  -יוסי דגן. במקביל המועצות בסביבה משלמות מלא לכפר                   
 סבא  הוחלט על שני ערוצים מול אלי נתן ומול גרשון. -התיכוניים והרוב רוצה לכפר                  

 
 ממתינים לתשובתו.  דיווח על הפגישה עם יוסי דגן,     -משה  

 
 פורסמה מודעת דרושים. לרכז חינוך       -רן      

 
 גי. הגוף מראיין  ובוחר זה עדנה, משה, אני, רן ח     -סל   ב
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 הבהרנו לאנשים שרכז חינוך יעבוד תחת עדנה וכמובן משה.       -רן      
 
 

 תמריצים למטפלות  מעון 
 

 מבקש שתייפו את כוחנו לבנות מערך תמריצים כדי שהעבודה תקודם ויהיה לאן לשאוף.    -בסל    
 מבקש לתת למשה ולי ייפוי  הכח.               

 
 נים שביקשו לעצור תכנית התמריצים. קיבלתי היום שני טלפו   -לילך  

 
 מבקש אור ירוק לבצע נושא התמריצים למטפלות.    -בסל  

 
 החלטה 
 .מאושר

 
 עדכון צופים צפון

 
         6קראוונים פרטיים ע"ח האנשים הפרטיים כרגע יש שם   4בשבוע שעבר ירדו עוד    -בסל   

 הישן  בגלל העבודות על   ך העתק המיקוםקראוונים והם נכנסים לשיפוץ השבוע לצור              
 גדר ההפרדה.                
 קיבלנו צווי עצירה על צינור המים )תשתיות( בגלל שזה בתוך תחום האזור שמעבר לגדר.                

 
 הקראוונים ההרוסים של הועד למנהלת מיזם צופים  2מבקש אישור הועד למכור את     -בסל  

 ן לנו עניין להיכנס כרגע לשיפוצים  הם הרוסים לגמרי. צפון אי              
 ₪  לשני הקראוונים כולל השינוע והשמירה כמו כן עודכן   15,000-מציע סכום של כ              
 אלף ₪ להעתקת צופים צפון.   100שגרשון נתן עוד               

 
 החלטה 

 הקראוונים לפי הצעת יצחק בסל.   2עד אישר מכירת הו
 

 יש פגישה עם בנצי יעלון וזמביש השבוע בין השאר גם בנושא צופים צפון.    -  בסל 
 

 נושא  בטחון
 

 הצטרף מר אהרלה  לדרברג רבש"צ הישוב. 
 

 ומתמיד מדברים על עלויות השמירה הגבוהות  למי שבונה את ביתו. אבל אלו מאז    -בסל   
 הוראות צה"ל.               
 יונות לצורך הוזלת עלות השמירה לאורך השנים. עלו הרבה רע              
 כפטרול על אזור רווי   בריכוזי בניה שומר או שנים בזמן האחרון עלה הרעיון לאפשר               
 השומרים יהיו בוגרי יחידה קרבית וכו'  כלומר רמת השמירה  תעלה  בניה וכתנאי              
 ם רכב ממונע שיפטרל ויהיה כפוף לאהרלה. ובנוסף לכך יהיה  שומר  ע             

 
 השמירה לא תבוא על  חשבון השמירה בשיטה ביום כלומר קבלן שירצה להמשיך    -מוטי 

 במתוכנת הנוכחית יוכל לעשות  זאת. יש בעיה עם שומרים מסוימים בגלל גיל, מצב             
 בריאותי וכו'.             
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 הבעיה היא שאנחנו כמערכת הביטחון מתעסקת רוב היום עם שומרים שנעלמים ונרדמים
 נוסע להביא  סחורה וכו'   וכו' ויש תופעת השומר/נהג  שמחזיקים הקבלנים  והנהג/שומר             
 ומבקש גיבוי משומר סמוך וזה בעייתי ובעבר כבר הוצאנו שומרים ואסרנו להעסיקם               

 שומרים מפטרלים  + סייר                          4בשמירה בישוב. מה שאנחנו מציעים זה מערך שמירה של             
 
 

 ממונע  משעות הבוקר ועד יציאת הפועל האחרון. בכל רחוב חייב להיות שומר ואתרים              
 ם שומר במצב החדש. נוספים יתוגברו בשומרים נוספים, נהג של קבלן לא יהיה ג             
 הכוונה היא לשדרג מערך השמירה בישוב ואני מציע שיטה ולא אנשים כל מי שיאושר              
 ע"י הרבש"צ והצבא כמי שעונה לקריטריונים  מוזמן להצטרף ולנסות להתקבל גם כן.              

 
 תושבים שבונים. ממה שאני מבין מציעים כאן עוד שיטה לשמירה וזה יכול לעזור ל    -חגי  

 
 שואל את אהרלה האם רמת הביטחון תיפגע או תעלה.   -בסל 

 
 אחת הבעיות היא עם הנהגים/שומרים כפי שתואר כאן בשיטה החדשה  נהג  לא    -  אהרלה 

 גם שומר.                    
 ד. יתכן שברחובות עם עיקולים  ורחובות ארוכים יצטרכו יותר משומר אח                   

 
 מה עם ימים גשומים שלא ניתן לפטרל?     -זאב      

 
 נדרוש שכמיות והם יפטרלו. אין דבר כזה שומר לא ישב      -מוטי    

 
 התכנית צריכה להיות מאושרת ע"י  ק. הגמר?     -בסל      

 
 כן.      -מוטי    

 
 בתים כשמה שצריך  איך אפשר להגיד ששומר צמוד לבית פחות טוב משומר על כמה    -סימור  

 מה לדרוש שומרים יותר טובים.                    
 

 מי שרוצה להציע את עצמו יבורך .    -מוטי     
 

 מי החברה?      -סימור  
 

 והצבא צריך לאשר אותם וכל אחד יכול להתארגן  ולהציע זה לא חברה זה אנשים     -מוטי    
 את עצמו לצבא.                 

 
 ריונים? טמי קובע הקרי   -סימור  

 
 הצבא.    -מוטי    

 
 היו שמות שעלו ואני פעלתי על רק בשירות ביטחונית.    -אהרלה 

 
 האם תהיה מפה אילמת ועליה סימון השומרים?    -רן         

 
 כן   -אהרלה 

 
 דרורי  לדבר בפני הועד.איפשר למנשה   -בסל      
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 ם משאירים אופניים עגלות וכו' בתים לא נפרצו  הגעתי לכאן לישוב לתפארת אנשי -דרורי    

 מתכונת זו עובדת ומתפקדת שנים רבות אפשר להחליף שומר שאינו מתאים המתכונת                
 שנה ולא קרה כלום, הבאתי לכם כתבה על כוכב יאיר ומה שקורה שם   15הזו עובדת                
 עם הפריצות.                

 
 

 בקטע העובדתי לא קרה כלום ומי צריך שינוי  כשלא קרה כלום ומי צריך שינוי כשלא                
 קרה כלום? מחר למי תפנו?  היום יודעים למי שיך כל אתר בניה.               
 תחשבו זה יתן את המענה?  עובדות בשטח. אתם מדברים כאילו כל שני וחמישי  יש               
 צות פרי              

 לא אמרנו שלא טוב אמרנו שרוצים יותר טוב.    -מוטי  
 

 המטרה היא להוזיל עליות שמירה לתושבים שבונים.   -סימור
 

 לא רק, גם להוזיל.     -מוטי 
 

 אם שומר לא שומר טוב תעיף אותו אני לא שקט עם שומר אחד ברחוב כשילדים    -סימור 
 מבית ספר.חוזרים              

 
 הגבלות מאוד חמורות לפועלים ועונשים יוחמרו לפועלים שמסתובבים.   יהיו  -מוטי  

 
 שואל את אהרלה האם ברחוב כמו ערבי נחל שומר אחד יספיק?   -בסל  

 
 ערבי נחל זה הכי פשוט ממוריס אין דיירים.  -מוטי 

 
 יש תכנית והיא תוגש לצבא לאישורו.    -מוטי 

 
 אפשר לראות המפה האילמת?  -סימור 

 
 הצבא חייב להוציא קריטריונים.  -בסל     

 
 מבקש לא לדבר על תכניות שמירה וכמויות בפייסבוק כי גם הגנבים וגם המחבלים   -אהרלה 

 יכולים לקרוא  את זה.              
 

 מבקש אישור הועד לשים מצלמה על שער צופים צפון.  -מוטי  
               

 
 
 
 
 
 


